
Protokół Nr 5/2018

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich

odbytego w dniu 16 maja 2018-roku.

Posiedzenie Komisji otworzyŁaPrzewodnicząca Maria Domańska i na wstępie

powitałajej członków.

Stwierdziła, ie na stan 5 członków Komisji zgodnte zlistą obecnoŚci w posiedzeniu udział

bierze 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obęcności stanowi załącznlk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Komisj i powitała:

- Przewodntcząc4Rady Gminy Annę Pluta,

- Dyrektorkę PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

. Dyrektorkę PSP w Czermnie Mariannę Graiynę Michalską,

- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz'

. Pracownika Urzędu Gminy ds. oświaty Danutę Lśniewicz,

Lista obecności stanowt załączntkw 2 do niniejszego protokołu.

Do protokołuzpoprzedniego posiedzenia Komisji odbytego w dniu 25 kwietniaZ}I8

roku nie zg]oszono Żadnychuwag i został. onprzyjętyjednogłośnie.

Wraz z zaproszęniami uczestnicy posiedzenia otrz5rmali proponowany porządek

posiedzeniaw związkuztymPrzewodniczqcaKomisji zwróclł.asię o zgł.aszanie zmian do

tego porz4dku.

Do proponowanego porządkunie zgloszono żadnych zmiani został' onprzyjętyjednogłoŚnie

w następuj ącym brzmieniu:

t. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyjęcie protokołu z poprzedniego posie dzenia Komisj i.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia

4. omówienie i zaopiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny

2018t2019.

5. Zapoznarie zę sptawozdaniem z wykonania budzetu Gminy za20l7 rok.

6. Wnioski' zap1fr'ania, sprawy rózne.

7 . Zakonczenie posiedzenia.

Ad.pk4.

Na wstępie glos zabrała Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Fatkowie t

Mirosława Palus.



Poinformowała ona, że w roku szkolnym 20I8D0r9 w tej placówce będzie 18 oddziałów

Ilczący ch łącznle 3 3 5 uczniów.

Zatrudnionych będzie 32 tauczycieli zgodnie z kwalifikacjami ( w roku bteŻącym

zatrudnionych jest 33 nauczycieli), 1 osoba w roku bieŻącym odchodzi na świadczenie

. kompensacyjne.

W przyszłymroku szkolnym2 nalczycieli będzie dopełniać etat w Publicznej Szkole

Podstawowej w Czermnie czyli zatrudnięnie obejmuje wszystkich nauczycieli w pełn1rrn

wymiarze poinformowała Dyrektor Palus.

Etaty nauczycie|i są zróŻnicowane - mieszane występuje Łączenie roinych pensów, w

związkuztym etaty te |tczyć będą 18' 19 i 20 godzin.

ogółem w wymiarze obowiązkowym w roku szkolnynr 20I8l20I9 przewtdziane jest 566

godzin oraz 95 godzin ponadwyn'riarowych.

Formy zajęÓprowadzone w szkole to zajęcia lekcyjne, opiekuńczo - wychowawcze,wlzesfIe

wspomaganie,l zajęcia dla uczniów z SPE ( specjalnymt potrzebami edukacyjnymi

obejmując5,mi: logopedię, rewalidację, zajęcia korekcyjno _ kompensacyjne i zajęcia

wyrównawcze).

Szkoła zatnldniacbędzie:2 kucharki' 4 sprzątaczki, na 7z ętatu sekretarza szkoŁy,na Yz etatu

intendenta oraz 2 osoby na stanowisku woźnego.

Na zakończenie Dyrektor Palus odpowiedział'anapytania Przewodniczącej Komisji Marii

Domńskiej oraz poinformowała, ze największaliczbauczniów w klasie to 23, a najmniejsza

to 11 uczniów.

Następnie g)'os zabrał.a Marianna Graiyna Michalska Dyrektor Publicznej Szkoły

Podstawowej w Czermnie.

Poinformowała ona' ze w roku szkolnyrrr 20I8l20I9 ogółem będzie I27 uczniow w 9

oddział'ach

Zatrudnionych będzie 19 nauczycieli ( w tym dyrektor szkoły) zgodnie z ich kwalifikacjami

(w bieżącylrr roku szkolnyrrr zatrudnionych jest równieŻ 19 nauczycieli).

I nauczyctel dopełniaó będzie etat w Publicznej Szkole podstawowej w Fałkowie.

Jak poinformowała Dyrektor Michalska w szkole będą również etaty zróinicowane,

Prowadzone będą następujące formy zĄęć: zajęcia lekcyjne, opiekuńczo _ wychowawcze, i

zĄęcia dla uczniów posiadających SPE tj. specjalne potrzeby edukacyjne, obejmują one:

' 
logopedię, rewalidację i zajęcia wyrównawcze.

obowiązkowywymiar godzinw5mosi 233 godziny orazponadw;rmiarowych42 godziny.*



Ponadto szkoŁazatrudntać będzie: sękretarza szkoły w wymiatzeYz etatu, sprzątaczkę,

woźnego, kucharkę, 4 pa|aczy.

Planowane jest równieŻ zatrudnlanie osób bezrobotnyóhpoprzez Powiatowy lJrząd Pracy w

Końskich dodała Dyrektor Michalska.

Na zakończenie poinformowała, że najwięcĄIlczy klasa V ( 18 uczniów), a najmniej klasa II

i III ( po 10 uczniów).

odpowiedział.a ona równiei na pytania przewodniczącej Komisji Marii Domańskiej.

Ad.pkt.S.

Kontynuującprzyjęty porządekposiedzenia Przęwodnicząca Komisji udzieliła

głosu Skarbnikowi Gminy Bogumile Wyciszkiewicz.

Poinformowała ona, ŻębudŻęt Gminy na20I] rok został uchwalony Uchwałą Nr

XXIl171l20I6 z dnia 28 grudnia 2016 roku.

W okresie od 0i.O1 .2017 r do 3 I.I2.20I7 nastąpiły zwiększenia i zmniejszenia planu

zarówno po stronie dochodów jak równiez i wydatków budżetu Gminy.

Zmtaty w budżecię zostaŁy wprowadzone uchwałami podjętymi podczas obrad sesji Rady

Gminy oraz zarządzeniarnt Wójta Gminy poinformowała Skarbnik Gminy.

Zaplanowane dochodybudzetu Gminy zrealizowano w kwocie 19.988.024,73 zł'to

jest w 92,I3yo w stosunku do dochodów planowanych w kwocie 2I.694645,28 zł,

Dochody majątkowe Gminy zrea|izowano w kwocie 65I.430,45 zł (30'090ń) planu

tych dochodów w kwocie 2.164.866 zł

Dochody bteŻące wykonano w wysokości l9.336'594,28zł' co stanowi 99,0Ioń

zaplanow anych do chodów bieżących.

Za|eĄości podatkowe stanowiły ogółem 72.50I,59 zł' i zmniejszyły się w stosunku do

analogicznego okresu roku 2016 o kwotę II.582,56 zł poinformowała Skarbnik Gminy.

Plan wydatków budżetowych wykonano w kwocie 19,287.195,38 zł to jest w 84,98%o

w stosunku do wydatków planowanych w 20I] rokl.

Wydatki majątkowe wykonane zostały w kwocie 2,458.849,54 zł.

Rea|tzaĄaplanowanych wydatków majątkowych w 20I] rokuwyniosła 45,980ń, a wydatków

bieŻqcych92,340^.

Wydatki majątkowe stanowiły I2,74oń wykonania wydatków ogółem.

Będąc przy głosie Skarbnik Gminy zapoznał.azUchwałą Nr 61/I/2018 z dnia

24.04.2018 roku VIII Składu orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach w

sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budzetu Gminy Fałków za20|] rok' L



Na zakończenie Skarbnik Gminy udziellŁadodatkowych wyjaŚnień i odpowtędziaŁa

na pytania dotyczącerea|tzaĄibudżetu Gminy w 2017 roku.

Sprawozdanie to stanowi załącznlknr 4 do pro.iokołu.

Ad.pkt.6.

Na wstępie glos zabrał' radny Piotr Gonerka' który zwrócił' uwagę' ie nl'e zostały

zręa\izowane wnioski zgloszone przez Niego podczas poprzedniego posiedzenia ( mtędzy

innymi remont drogi do hali sportowej w Fałkowie, oraz usunięcie drzew w parku

podworskim) i ponownie zgłosił te wnioski.

Będąc przy głosie zwróciŁ się on o przycięcie zah'rzaczęnprzy boisku Gminnego

Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie ( od strony,,Chatki'') orazuprzątnięcie terenu

wokół tego boiska.

Radny Bogusław Bartos zwrócił' się z zapytaniem którę drogi zostały

zakwalifikowaneprzezKomisję Rozwoju Gospodarczego do modernizacji w 2018 roku.

Protokół z posiedzenia tej komicji w części dotyczącej zakwalifikowania dróg do

modęmizacji w 2018 roku odczytała protokólant Irena Łowicka.

Radny Bogusław Bartos zwrócił. uwagę' ie nie uwzględniono drogi rolniczej w

olszamowicach która wymaga pilnego remontu

Radny Stanisław Luzenczykzwróc1ł' się o remont przepustu w drodze w

Starzechowicach Górnych ( w okolicy dębu).

Jak poinformował radny przepust został' uszkodzony w czasie budowy kana|tzacjtw tej

miejscowości.

Niedrożnośó przepustu powoduje zd'ęwanie sąsiednich nieruchomości podczas opadów

dęszczudodał radny.

Ad.pkt.7.

W zwtązku zę zręa|izowaniem porządku Przewodnicząca podziękowała wszystkim za

udziil. l' zamknęł'a p o si edzeni e.

Na tyrn protokół zakończono,

Protokółowała:
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